

Wooderful life[®]

木製家居燈 | 使用說明書 |

WOODEN LIGHT - Instruction manual



- ① 電源開關 Power Button
- ② Micro USB 插座 Micro USB Connector
- ③ LED 燈光源 LED Light Chip

知音文創產業公司保留且擁有修正此保固卡說明和保固(養)服務之相關權利。使用此商品前，請確實詳閱並遵守相關使用注意事項和說明，才能享有保固權益。

Jean Culture & Creative Co., Ltd. reserves the right to define and revise the content of Product Warranty Card at its sole and absolute discretion. To ensure your rights, please read and follow the instruction before using the product.

產品的保養與特性

1. 此產品為 USB 供電。如欲使用家用插座，可搭配 USB 電源轉接器(需另購)。
2. 商品為天然原木和手工製作，每件商品顏色和紋路都會有些許不同，可能受環境及時間影響有些許變形和變色，屬正常現象。
3. 本產品不適用於室外，請避免將商品放置於陽光直射及高溫濕熱的環境或揮發性溶劑附近。
4. 當產品有落塵或髒污時，請以乾布輕擦，勿使用化學溶劑或水清潔。
5. 本商品非玩具類商品，請避免 14 歲以下孩童使用，特殊情況下建議由成年人陪同使用，並請放置孩童拿不到的位置，避免誤食。
6. 本商品為電器產品，請勿連續使用超過 8 小時，以避免產品過熱導致危險或損壞。
7. 請勿將此產品置於不平整、軟性或斜面等環境，避免掉落時可能造成之損傷。

Product Feature and Maintenance

1. Micro USB power supply. If you need the power supply by socket, please purchase the USB adaptor (sold separately).
2. Due to the nature wood material and hand-made process, color variations and wood grain will be different between products.
3. To prolong lifetime of wooden products, keep your products in indoor and away from high temperature, humidity environment or next to volatile solvent.
4. Use dry fabric to clean up wooden product is recommended. Water or other aerosol sprays, solvents, abrasives, or cleaners containing hydrogen peroxide that might damage the product.
5. Choking hazard. Keep product away from children under 14 and use product under adults' watch. Some small accessories from product may present a choking hazard to small children.
6. Do not use the product more than 8 hours continuously.
7. Please do not place the product on an uneven, soft or slanting surface to avoid getting hurt when the product falls.

規格說明	
品名	木製家居燈
附件	Micro USB 線
額定耗電功率	Max 5w
額定輸入電壓	DC 5V/1A (USB)
產地	中國(知音深圳廠)
製造商	知音文創產業股份有限公司
製造商電話	02-29171700

Specifications	
Product Name	Wooden Light
Attachments	Micro USB Cable
Rated Power Consumption	max 5w
Rated Input Voltage	DC 5V/1A (USB)
Origin of Country	China (Jean Card and Gift Shenzhen factory)
Manufacturer	Jean Cultural & Creative Co., Ltd.
Tel of Manufacturer	+886-2-2917-1700

